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UPRAVNO VIJEĆE  
ETNOGRAFSKOG MUZEJA SPLIT 

 
IZVADAK  IZ Z A P I S N I K A 

sjednice Upravnog vijeća Etnografskog muzeja Split (5/2021) 
 
Sjednica je održana 31. svibnja 2021. godine s početkom u 9,00 sati u prostorima 
Etnografskog muzeja Split (Iza Vestibula 4). 
 
Sjednici su nazočili: 

1. Ante Jurčević, predsjednik Upravnog vijeća 
2. Vesna Bulić-Baketić, zamjenica predsjednika Upravnog vijeća 
3. Slaven Raos, član Upravnog vijeća 
4. Svemirka Meštrović-Bralić, članica Upravnog vijeća 
5. Maja Alujević, članica Upravnog vijeća 
6. Silvio Braica, ravnatelj Muzeja 

 

Dnevni red: 
1. Usvajanje Zapisnika UV sa sjednice 30. travnja 2021. 
2. Rasprava o procjeni vrijednosti zbirki EMS 
3. Razno 

 
AD 1) 
Zapisnik sjednice Upravnog vijeća EMS od 30. travnja 2021. godine prethodno je putem e-
maila dostavljen svim članovima Upravnog vijeća. Zapisnik je bez primjedbi prihvaćen. 
 
AD 2) 
U tematskoj raspravi o vrijednosti zbirki Etnografskog muzeja Split, uz članove Upravnog 
vijeća, sudjelovali su kustosi i voditelji zbirki Muzeja: dr.sc. Branka Vojnović Traživuk 
(muzejski savjetnik), Ida Jakšić (muzejski savjetnik), Ivana Vuković (viši kustos). 
Ivana Vuković je napomenula da je rasprava o ovoj temi nedavno pokrenuta na nivou 
muzejske Matične službe, dok je Etnografski Muzej Split o toj temi počeo razmišljati već 
2014. godine, kada su upisane inicijalne vrijednosti pojedinih zbirki u program M++. 
Kolegica Vuković je također spomenula da neki kustosi smatraju da bi se valorizacija trebala 
raditi krajem svake godine i očitovati o vrijednosti svoje zbirke a što bi bila podloga za 
knjiženje (povećanje ili smanjenje vrijednosti). 



Glavno pitanje je pitanje kriterija kod određivanja vrijednosti predmeta. Za svaku zbirku je 
napravljena inicijalna procjena vrijednosti koja višestruko nadmašuje trenutnu 
knjigovodstvenu vrijednost te imovine. 
U raspravi je predsjednik Upravnog vijeća govorio o iskustvima procjena u arheološkim 
zbirkama . 
Kolegica Bulić je govorila o tome da se umjetnički predmeti procjenjuju na temelju cijena iz 
aukcijskih kuća, međutim smatra da to nije uvijek najbolji način. 
Kod inicijalne procjene predmeta Etnografskog muzeja Split kustosi su se vodili nabavnim 
cijenama istovrsnih ili sličnih predmeta na tržištu.  
Zaključeno da se o ovoj temi i dalje raspravlja do konačnog stava. 
 
 
Sjednica je završila u 11 sati. 
 
 

predsjednik Upravnog vijeća EMS-a 
dr. sc. Ante Jurčević 

 


